
Krakowska aktorka i ceniona działaczka 
charytatywna, Anna Dymna znana jest 

• powszechnie ze swojego bardzo poważne
go stosunku do aktorstwa. 

- Zawsze wydawało mi się, że robię coś 
bardzo ważnego i potrzebnego. Tak byłam 
uczona przez wielkich twórców polskiego 
teatru. Oczywiście kilkanaście lat temu, 
występując w teatrze, pełniliśmy zupełnie 

~inną rolę. także w świadomości społecz
nej, niż dzisiaj. Może nawet dobrze się sta
ło, że teraz aktorstwo wróciło do zadań, do 

"których zostało stworzone. Mamy bawit, 

wzruszał, czegoś uczyt, coś pomagał zro
zumiet, ale zawsze jest to ciężka i odpowie
dzialna praca- mówi 

Znana z wielu znakomitych ról teatral
nych, filmowych i telewi
zyjnych artystka nie ma 
jednak wielkich złudzeń, 
gdy chodzi o dzisiejsze 
aktorstwo i aktorów. 

- Ciężko jest dzisiaj 
byt aktorem, trudniej 
wykonywać ten zawód 
z pełnym oddaniem i po
święceniem. Kiedy patrzę 
na niektóre seriale w tele
wizji, w których moi ko
ledzy grają na równych 
prawach z pozbawiony
mi talentu amatorami, 
to sama czuję się w ja
kiś sposób unieważniona 
- stwierdziła w jednym 
z wywiadów. 

Pani Anna dodaje jednak, że niektórych 
aktorów-amatorów bardzo ceni, choć ci 
w obecnych serialach ... 

- Odkąd pamiętam, zawsze pojawia
li się wspaniali amatorzy - prawdziwe in
dywidualności, ale osobnicy występujący 
w niektórych serialach i sitcomach są tyl
ko bezradni i żałośni. A może po prostu 
są tańsi? 


